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在线阅读本书

Paul Ricoeur is widely regarded as one of the most distinguished philosophers of our
time. In "The Rule of Metaphor" he seeks "to show how language can extend itself to its
very limits, forever discovering new resonances within itself". Recognizing the
fundamental power of language in constructing the world we perceive, Ricoeur reveals
the processes by which linguistic imagination creates and recreates meaning through
metaphor. Taking further his acclaimed analysis of the power of myth and symbol,
Ricoeur invites us to explore the many layers of language in order to rediscover what
that meaning might be.

作者介绍: 

保罗·利科(Paul
Ricoeur，1913-2005)是享誉世界的当代法国著名哲学家、文艺理论家、诠释学的重要
代表。他的思想不仅在哲学和文艺理论领域占有重要地位，而且对宗教学、语言学、伦
理学、美学、修辞学和政治学领域正产生越来越大的影响。
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书评

很多年前读过英译本，再读中译本，差不多算是他乡遇故知吧。
在西方，修辞学和博物学一样，都是早已灭绝了的学术物种，最近却都有起死复生的苗
头。
博物学和修辞学都可以追溯到古希腊，亚里斯多德大师是这两门学科毋庸置疑的教父，
亚里斯多德著有第一部《修辞学》教科书，也著...  
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